
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Præstehaven afd. 1. den 12. juni 2024 kl. 19:00 

 

1. Opfølgning på beboerhenvendelser (kl. 19:00 – 19:30)  

 

Nogle beboere har henvendt sig vedr. et rygte, der desværre viser sig at være sandt, om at Rino skal flyttes 

til en anden afdeling. Vi anbefaler at beboerne handler på deres bekymring, og bestyrelsen er naturligvis 

opbakkende. 

Flere beboere bemærker samtidig at afstanden mellem beboere og administration er blevet forringet og at 

de mangler info. om hvad der sker. Generelt utilfredshed med Lejerbos administration af Østjysk Bolig. 

 

2. Østjysk Bolig  

2.a. Administration  

Diff. leje af garager: vi har sendt en mail til Katrine og spurgt hende hvad niveauet for udlejning af vores 

garager for ikke bolighavende bør være, mailen er videresendt til Cecilie fra udlejningen, vi afventer svar på 

vores henvendelse. 

 

2.b. Drift  

Afdeling 1 var indkaldt til et ekstraordinært beboermøde i administrationen vedr. afstemning om 

ladestandere, da vi ankom viser det sig at der var rigtig mange afdelinger der var indkaldt til samme møde. 

Det var et voldsomt utilfredsstillende arrangement, det var vist stort set alle enig i. Det korte af det lange 

blev at forslaget blev nedstemt og vores anbefaling skal være, at det ikke indkaldes til afdelingsmøder på 

den måde mere. 

Der har været udfordringer med tømning af affaldsbeholdere ved ungdomsboligerne, Rino tager fat i 

Kredsløb i morgen. 

Rino: Vil du kigge hækplanterne igennem, et par er gået ud og skal udskiftes. 

Rino: Døren til skralderummet hyler og piver, vil du give den en klat olie, ligeledes skal kælderdørene og 

dørene ind til kældergangene i begge bygninger nok kigges efter, de smækker meget hårdt i, vil du også 

kigge på det? 

Rino tager vimplen ned. 

 

2.c. Budget og regnskab  

Intet 

 

3. Opfølgninger af beslutninger  

Bestyrelsen genoptager info. til beboerne via månedens ”Ved du at…” 

 



4. Aktiviteter  

Vi har haft hygge-havedag sammen med afd. 2 den 9. juni. Det var hyggeligt og flere kiggede forbi til 

rengøring af bord- bænkesæt og efterfølgende kaffe med kage. Vi talte om en fællesaktivitet til sommer 

eller lige efter. 

Vi har talt om at lave julebanko evt. sammen med afd. 2 hvis de vil være med. 

 

9. Evt. 

 


